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Všechny příspěvky autora Petr Vavrenka 20. 2. 2023

Češi nevěří vlastním očím. Už je to tu zase. Náhle
vystřelila cena klíčové potraviny. Stojí úplný nesmysl,
lidé už na ni nemají
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lide-uz-na-ni-nemaji

Kdo by snad uvěřil chlácholení některých ekonomů s tím, že

zdražování je u konce a že bychom se snad dokonce mohli dočkat

mírného poklesu cen, ten bude zřejmě hodně překvapen. Ukazuje se

totiž, že inflace má stále značnou sílu, případně že je zneužívána

obchodníky a dodavateli, aby si mohli ještě více navýšit své marže.

To už je nehoráznost

Teď se na sociálních sítích propírá cena papriky v jednom z

pražských obchodů, pravděpodobně Kauflandu. Zachycena je

cenovka, na které se skví naprosto neuvěřitelná cena. Naprosto

obyčejná červená paprika v běžné kvalitě totiž stojí 169 korun za

kilogram.
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To už je přeci jen příliš. Není totiž tak dávno doba, kdy jsme se

podivovali nad tím, že paprika stála 80 korun za kilo. I to bylo příliš

A teď už je na více než dvojnásobku. Těžko si představit běžnou

českou rodinu, že si bude tuto základní zeleninu pravidelně dopřávat.

Jak upozorňují někteří diskutující, paprika už je dražší než vepřové

maso. Další si dělají legraci z popisku, který vyzývá ke zvážení zboží.

Změnili by ho prý na “zvažte prosím nákup zboží”.
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Nic se s tím nedělá

To ostatně není vůbec daleko od reality. Autor tohoto článku

nedávno zažil poněkud kuriózní situaci, kdy si kupoval květák, který

rovněž hodně podražil. Když to viděla pokladní, jala se ho varovat s

tím, že je hlávka pěkně drahá a zda si je toho vědom. S poděkováním

jsem nákup stvrdil a v přátelském duchu jsme s paní za kasou

prohodili pár slov o tom, jak jsou současné ceny přestřelené.



3/3

Zde je důležité zdůraznit, že pokladní za ceny opravdu nemohou a

nemá cenu se s nimi o nich dohadovat. Naopak, oni se zákazníky

obvykle soucítí, ale nic s tím zkrátka nezmohou.

Každopádně se zatím nezdá, že by se lidem nějak ulevilo a že by jejich

domácí rozpočet přestal být napjatý. Naopak, bylo by na čase, aby se

s touto nekončící inflací začalo konečně něco dělat. Máslo na hlavě

má především Česká národní banka.
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Nenechte si ujít

 

 


